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Protokoll 

Sammanträdesdatum: 2014-10-07 

Tid och plats: Kl.10.00 - 12.00 

     

   

Närvarande                Håkan Stenström  Förvaltningschef 

               Karin Selling  Tf Personalchef 

 Lennart Johansson Campchef 

 

Janet Harling  Huvudskyddsombud Härnösand 

Jokka Flaming  Huvudskyddsombud Östersund 

Andreas Lind  Huvudskyddsombud Sundsvall 

                Ummis Jonsson  SACO 

Jokka Flaming                SACO 

Lollo Ljuslin   ST/TCO 

Pernilla Sivertsen  ST/TCO 

Adjungerade:             Lars P Nilsson   Sekreterare  

                

    

 

     

1 Mötets öppnande 

Karin Selling välkomnar skyddskommittén till dagens möte  

2 Val av justeringsperson  

Andreas Lind 

3 Dagordning  
Godkändes 

4 Genomgång av föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

 

5 

 

Rapport huvudskyddsombuden 

Sundsvall: Träffat arbetsgivarverket angående sanktionsavgifter, rör mest 

kemiska produkter. Andreas och Lars kontaktar Håkan Norberg.  

R-huset har genomfört nya mätningar och just avvaktar vi på resultatet. 

Saknas SK på vissa avdelningar 

Riskbedömning har startats för telefonisystemet.  

Policy för handhavande rörande telefoni ska tas fram. Håkan talar med 

Mats Edin och återkommer.  

 

Campus Härnösand rapporterar: Den nya webben skapar problem och 

merjobb för medarbetarna. Upplevs som det sker en avlövning av Hsand 

– informationsflödet behöver vässas och förbättras – ryktesspridning 

förekommer och informationsflödet fungerar inte. 

Planerna för lokaler i Sundsvall och vem sitter vart diskuteras. Sipprade 

ut och det skapade frustrationer i onödan. 

Riskanalysarbetet har påbörjats för ADV och IKS – när börjar resten? 
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Karin tar frågan. 

 

Efterfrågar insatser för bättre positiv energi i Härnösand. Just nu upplevs 

det som inget händer för att stimulera personalen. 

 

 

Östersund: Upplever just nu en hög belastning på IT-avdelningen och 

personalen saknar en sammanhållning av olika verkstyg. 

EVJ rapporterar om problem i samarbetet mellan orterna. 

Biblioteket ska genomföra en omorganisation. SK måste erbjudas 

medverkan från början. Lars bjuder in Morgan till nästa möte med SK 

12/11. 

Camp: ok 

Nytt SK i Q-huset och denne har tre avdelningar. 

EKO: Hög arbetsbelastning just nu kopplat till arbetet med budget samt 

att det är sjukskrivningar bland personalen. 

Resurstilldelningsdokumentet skapar osäkerhet för hur det ska räknas. 

Har inte skett någon samverkan ännu.  

 

 

6 Rapport arbetsgivaren 

Lars rapporterar om arbetet med riskbedömningar för 

förvaltningsorganisationen. 

Håkan har pratat med Mats Edin och det ska bli en ingång vid 

rapportering om problem i salar NILEX.  

Jokka rapporterar om möte med Dag Wassdahl angående 

rapporteringssystem i NILEX.  

Karin rapporterar om intresse i utbildning arbetsmiljö, ansökan lämnas 

senast den 7/11.  

 

 

7 Lokaler 

Tas nästa möte. 

 

  

   8 Säkerhet 

Tas nästa möte. 

 

   9 Övriga frågor 

SACO reser en principfråga. Kan det utvecklas ett 

resurstilldelningsdokument som alla enas kring?  

Det kommer att skapas ett sådant.  

 

 

 

 

    Avslutning 
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10 Ordföranden tackar för ett aktivt deltagande. 

 

Sekreterare  Ordförande    Justerare 

 

     

Lars Nilsson  Karin Selling   Andreas Lind 

 


